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Skolebestyrelsesmøde 

Dagsorden møde nr. 10 
torsdag den 15. juni 2023 kl. 17.00 – 19.30 i afdeling Kragelund  

Mødested: Mødelokalet i kælderen 

Der serveres sommermiddag efter mødet  

 

 

Mødeleder:  Anja Andersen 

Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand),          
Louise Bruun Christensen, Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager, Asbjørn 
Schram Anneberg, Jens Christian le Fevre Munkgaard, Lise Dall Sørensen 
(medarbejderrep.), Charlotte Juhl Andersen (skoleleder), Casper Zimmermann 
(pædagogisk leder – referent) 
 

Afbud: Jens Christian Munkgaard 

 

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsordenen  
17.00 - 17.05 

Info / bilag                                                                                                                      

Referat 

Dagsorden er godkendt 
  

 
Meddelelser  
17.05 - 17.40 
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Info / bilag 

 

Referat: 
 
Formand  

● Høringssvar er sendt til udvalget.  
Skolebestyrelsesformanden har i samarbejde med de andre medlemmer udarbejdet et 
høringssvar i forhold til den kommende økonomi i næste kalenderår. Høringssvaret er 
godkendt af skolebestyrelsen og sendt til udvalget.  

 
● Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra en forælder vedr. feriepasning. Et 

opmærksomhedspunkt.  
 

● Når der modtages en besked i Aula, så er det vigtigt, at forældrene husker at skrive et 
svar til medarbejderen direkte frem for, at alle i tråden skal modtage beskeden.  

 
● Bestyrelsen har også modtaget en henvendelse vedr. faget madkundskab. 

Henvendelsen går på, at forælderen er undrende over, hvorfor faget madkundskab ikke 
tilbydes på 7. årgang i kommende skoleår. Rent lovgivningsmæssigt er skolen ikke 
forpligtet på at udbyde alle fag (herunder madkundskab på 7. årgang). Det er en 
ledelsesmæssig prioritering, at der ikke udbydes alle fag, da nogle af holdene er meget 
små. Skolebestyrelsesmedlemmerne ønsker ikke, at der skal udarbejdes et princip om 
udbydelsen af valghold på 7. årgang.   
 

● Et arbejdsudvalg under bestyrelsen har i indeværende skoleår arbejdet med et ønske 
om, at forældremøderne på alle årgange i kommende skoleår får en anden struktur og 
indhold. Udvalget har udarbejdet et princip, som skal anvendes til kommende 
forældremøder. Skabelonen er udsendt til bestyrelsen inden mødet.   

 
 

 
Næstformand i bestyrelsen:  
 

Referat 

 

Ingen bemærkninger  
 
 
 
Skoleleder: 
 
Referat  
Skolelederen gav bestyrelsen en orientering om ny anlæggelsen af det nye 
legeområde/legeplads ved indskolingen.   
Skoleleder og pædagogisk leder Casper Zimmermann gennemgik de nye tiltag ved 
legeområdet, hvor noget af anlægget allerede bliver påbegyndt i uge 25.  
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Ansættelser   
 
Der har været afholdt ansættelsessamtaler i uge 25, hvor flere bestyrelsesmedlemmer deltog i 
samtalerne. 
En lærer til indskolingen afd. Funder, opgaven er bl.a. idræt sammen med drengene og 
matematik/natur/teknik i indskolingen. 
En lærer til indskolingen i dansk, vedkommende skal også varetage opgaver på afd. Kragelund 
og på mellemtrin og i udskolingen på Funder.  
 
Derudover er der ansat en lærer, der har sin primæropgave på afd. Kragelund, men som også 
skal varetage opgaver på afd. Funder.   
 
I uge 25 blev der afholdt ansættelsessamtaler til en pædagogstilling og en medhjælperstilling. 
I uge 25 skal der også laves ansættelse af en børnehaveklasseleder til indskolingen på afd. 
Funder.    
 
Bestyrelsen er også orienteret om, at der fortsat er tre langtidssygemeldinger på Funder-
Kragelund.   
 
 
Orientering sidste bestyrelsesmøde: en tilbagemelding om det juridiske i forbindelse med 
skolens opbevaring af mobiltelefoner. Punktet udsættes til næste møde.  
 
 

 
Medarbejderrepræsentanter 
 

Referat 

Fra medarbejderperspektivet er der god stemning i organisationen. Vi er tæt på sommerferien. 
Der har været en orientering på skolens MED-møde, hvor ledelsen har redegjort for synspunkt 
ved kun fremadrettet at have en lærer, der skal varetage TR-opgaven.  

 
 
 
Elevrepræsentanter  
 

Referat 

Der var ingen fremmøde fra eleverne 
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Bestyrelsesmedlemmer 
 
Referat 
Ingen bemærkninger 
 
 

 
Principper, der skal revideres til næste skoleår  
17.40 - 18.00 
 
Info / bilag  
 
Referat 
 
Der mangler at blive revideret tre principper, dette skal der arbejdes med til næste skoleår. 
Lejrtursprincippet skal revideres til næste skoleår.  
 
Princippet for lejrtur for 3. årgang skal slettes. 
 
Der skal udarbejdes et princip for koloni i SFO’en og klubben.   
 
 

 

Gennemgang af årshjul til næste skoleår  
18.00 - 18.30 

 

Info / bilag  

Udkast til nyt årshjul er vedhæftet  
 
Referat 

● Der er en bemærkning til kommende skolebestyrelsesmøder i kommende skoleår.  

Gerne skiftende tider og skiftende dage. Skolelederen laver en ændring af datoerne til næste 
møde.  

Førstkommende skolebestyrelsesmøde vil tage udgangspunkt i årshjulet og de værdier som 
Funder-Kragelund Skole står for.  

 
 
Byggeproces  
18.30 - 18.40  
 
Info / bilag                                                                                                    
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Referat 
 
Byggeprocessen skrider godt frem og tidsplanen ser ud til at holde. Det forventes fortsat, at 
etape 1 er færdig og indflytningsklar til første december.  
Den første december har ledelse og medarbejdere besluttet, at skolen lukker kl. 12.00, og 
derefter er der afsat tid til, at ledelse og personale vil lave indflytning til de nye bygninger.  
 
 
Når anden etape påbegyndes i januar 2024, vil Funder-Kragelund skole være udfordret på 
nogle af faglokaler. Skolen arbejder lige nu med, at der findes de optimale løsninger i forhold 
til fag, hvor der skal afholdes prøver i løbet af sommeren 2024.  
 
 

 

Formandens beretning (punkter til formanden)  
18.40 - 18.50                                                                                                                 
 
(formanden laver en videoberetning, der lægges på hjemmesiden inden skolens sommerferie)  
Pædagogisk leder Rasmus Pagter Conradsen laver optagelserne med bestyrelsesformanden.  

- Væksthuset 
- Ny pædagogisk leder (proces og ansættelse)  
- Revidering af en del principper  
- Udeområder  
- Trafikmøder 
- Besparelser (ingen vikar i sidste halvdel 2022) 
- Byggeri 
-            
-  
-                                                                                                                           

Info / bilag 
 
                                                                                                                        
 
Referat 

 
Skolebestyrelsesformanden fik gode inputs fra bestyrelsen til årsberetningen, der også kan 
læses på skolens hjemmeside, samt til det videre arbejde med videooptagelsen.   

 
 

 
Princip for lejrskole 3.årgang 
18.50 - 19.00                                                                                                                            
 
Info / bilag                                                                                                                        
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Referat 
 
Princippet er revideret, og bestyrelsen besluttede, at teksten omkring 3. årgang skal slettes i 
princippet.  

 
 
 
Forældremøder i skoleåret 2023/2024 
- ny procedure udarbejdet af den nedsatte arbejdsgruppe  
19.00-19.30                                                                                                                        
 
Referat 
 
Info / bilag   Udkast til ny procedure er vedhæftet                                                                                                
 
Referat 
Formen og rammen er godkendt for møderne. Skolelederen fremlægger planen for 
medarbejderne i uge 26 og 32.   
Skolebestyrelsesmedlemmerne deltager på forældremøderne. Medlemmerne kontakter selv 
teamet omkring, hvilke opgaver man som bestyrelsesmedlem har på forældremøderne.  
 
 

 
Eventuelt  
19.30  

 

Referat 
 

 

Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc 
henvendelser  

- Punkt udsat fra maj-mødet (gennemgang af nationale retningslinjer fra UVM) 
 

 

Kommende mødedatoer   
 

● Næste møde 30. august 2023 

 
 


